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Agenda Raadstafel21 
Woensdag 24 juni, 19.30 tot 20.30 uur 

Digitaal via MS Teams  
 

 
1. Opening  

Ton van Happen heet iedereen welkom tijdens deze bijzondere vergadering van de Raadstafel21. 
De praktische info m.b.t. digitaal vergaderen worden doorgenomen. De lijst met aan- en 
afmeldingen treffen jullie aan bij het verslag. 
 

2. Verslag Raadstafel21 – 5 februari 2020  
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 
 

3. Consequenties corona op de uitvoering van het werkprogramma 
Het is een bijzondere ervaring om alles vanuit huis te doen in digitale vorm of via de telefoon. 
Door het coronavirus zijn we sinds maart veel vanuit huis aan het werk en lopen dagelijkse 
werkzaamheden anders dan we gewend zijn of gepland hadden. De stand van zaken met 
betrekking tot de thema’s energietransitie en economie worden vandaag besproken in relatie tot 
het werkprogramma en de eventuele invloed van de coronasituatie op deze thema’s. 
Energietransitie: Ronald Kraus van de Metropoolregio Eindhoven licht de stand van zaken toe 
m.b.t. energietransitie. Het tijdspad van de Regionale Energiestrategie wordt doorgenomen (is bij 
het verslag gevoegd). De consultaties van gemeenteraden is nu gaande. In principe is er door de 
coronacrisis geen vertraging opgelopen, maar vanwege deze situatie wordt de gemeenten meer 
tijd gegeven om de gesprekken te voeren. Dit is verlengd tot 1 oktober. Startnotitie RES -> Arno 
Kennis: in de startnotitie is afgesproken dat colleges de concept-RES vaststellen en niet de 
gemeenteraden. Omdat er nu meer tijd is, kunnen we de gemeenteraden de concept-RES niet 
alsnog vast laten stellen? Antwoord: er lijkt veel extra tijd te zijn, maar juli en augustus is 
zomerreces. De gemeenteraden worden straks gevraagd de RES 1.0 vast te stellen. Vanaf het 
najaar worden er Inloopavonden ivm de PlanMer georganiseerd. Exacte data zijn hiervoor nog 
niet bekend. 
Economie: Thomas Voncken, procesmanager Economie, geeft een toelichting op de stand van 
zaken m.b.t. Economie. Gezien de grote impact van de corona crisis op de economie en 
maatschappelijk leven heeft het DB besloten om te onderzoeken of er vanuit de regio 
aanvullende maatregelen nodig zijn in de vorm van een herstelaanpak. Er is een positief saldo bij 
RHCe en Metropoolregio Eindhoven. Er bestaat een mogelijkheid dat dit geld gebruikt wordt voor 
een herstelaanpak i.p.v. terugvloeien naar de gemeenten. Hierover wordt is nagedacht door een 
bestuurlijke taskforce. Deze bestaat uit Stijn Steenbakkers (Eindhoven, voorzitter), Remco Bosma 
(Bladel), Serge van de Brug (Helmond), Piet Machielsen (Oirschot), Theo Geldens 
(Valkenswaard), Daan de Kort (Veldhoven), Tonny Meulensteen (Laarbeek) en Paul van Nunen 
(Brainport Development). Er is een voorstel Herstelaanpak ontwikkeld waarin 3 lijnen zijn 
benoemd: opleiden, digitalisering en kennisdeling/samenwerking. De aanpak is besproken in het 
portefeuillehoudersoverleg Economie. Zij hebben aangegeven dat zij dit onderschrijven en een 
heldere, herkenbare lijn vinden. Vervolgens is het gesondeerd bij de colleges, waarna de reacties 
via een reactienota zijn verwerkt. De Herstelaanpak is besproken in de commissie van financiën 
en nu staat het geagendeerd voor het Algemeen Bestuur van 1 juli a.s. De komende periode 
willen we inzetten voor uitwerking en uitvoering. Een aantal colleges hebben aangegeven dat ze 
de middelen terug willen laten vloeien, maar het is aan het Algemeen Bestuur om hierover een 
beslissing te nemen. 
 
Thomas Voncken en Ronald Kraus worden bedankt voor hun toelichting. Het werkprogramma 
van de Metropoolregio Eindhoven ligt nog op schema. Deze is weinig beïnvloed door de corona. 

 
4. Metropoolconferentie 7 oktober 2020 

Ton van Happen geeft een toelichting op de eerstvolgende Metropoolconferentie op woensdag  
7 oktober a.s.. De vorige bijeenkomst is vanwege de corona niet doorgegaan. Het is nog niet 
bekend of de Metropoolconferentie van 7 oktober digitaal of fysiek (of beiden) doorgaat. Dit ligt 
aan de mogelijkheden die er zijn na 1 september. Ton Pulles geeft een korte toelichting op de 
stand van zaken. (presentatie is bijgevoegd) Als suggesties voor gespreksonderwerpen worden 
de volgende punten aangegeven: Waterstof in de nabije toekomst en de mogelijkheden, 



 

2 
 

energietransitie: samenvatting van de opmerkingen die alle gemeenten hebben gemaakt, de 
agendapunten die besproken zouden worden tijdens de vorige conferentie, succesverhalen 
Metropoolregio Eindhoven. Na de zomervakantie wordt de start gemaakt met de organisatie voor 
7 oktober. Eric van Doren en Rudy Reker melden zich aan om mee te denken over de 
onderwerpen tijdens de Metropoolconferentie. Mocht je ook mee willen denken, meld je dan aan 
bij Helmi: h.leijen@metropoolregioeindhoven.nl 
 

5. Rondvraag en sluiting 
Onderstaand treffen jullie een kort vragenlijstje aan m.b.t. digitaal vergaderen Raadstafel21. 
 

Presentielijst Raadstafel21 d.d. 24 juni 2020 

Gemeente Deelnemer Aanwezig 

Asten Frank van de Kerkhof X 

 Sandu Niessen - 

Bergeijk Wil Rombouts X 

 Bjorn Aarts X 

Best Veronique Zeeman X 

 Gaston Slagers X 

Bladel Hugo Maas X 

 Pauline van den Heuvel - Antonis - 

Cranendonck Eric Peeters X 

 Wim Aarts X 

Deurne Wim Luijten X 

 Anne Damen – Verstappen X 

Eersel Arno Kennis X 

 Egbert-Jan Plas X 

Eindhoven Kay Sachse X 

 Rudy Reker X 

Geldrop-Mierlo Marianne Mulder – Staaijen X 

 Paul Kuijken X 

Gemert-Bakel Jan Hoevenaars X 

 Thijs van den Elsen X 

Heeze-Leende Lot Veldkamp X 

 Alide Hijmans X 

Helmond Jan Roefs X 

 Jochem van den Bogaard X 

Laarbeek Wim van Dijk X 

 Frans van Zeeland X 

Nuenen c.a. Bertje van Stiphout - 

 Hein Kranen X 

Oirschot Marienette Wemelsfelder X 

 Martien Schoenmakers X 

Reusel-De Mierden Marc Louwers X 

 Joris van Gompel X 

 Fiona Bijl X 

Someren Jan Adriaans X 

 Hans van Tulden X 

Son en Breugel Frans Meulenbroeks X 

 Marco Pulles X 

Valkenswaard Jan Kerkhoff X 

 Bram Bots X 

Veldhoven Eric van Doren X 

 Ton Bolsius - 

Waalre Alexandra Groeneveld van Mourik X 

 José Verouden - 

Voorzitter Ton van Happen X 

Metropoolregio Eindhoven Jannet Wiggers X 

 Ton Pulles X 

 Helmi Leijen X 
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VRAGENLIJST N.A.V. DIGITALE VERGADERING RAADSTAFEL21 
 
 
1. Was u al bekend met MS Teams? 

Antwoord: 
 
 
 

2. Hoe vond u de vergadering van 24 juni technisch verlopen? 
Antwoord: 
 
 
 

3. Heeft u eventuele verbeter- of aandachtspunten? 
Antwoord: 
 
 
 

4. Wat is uw persoonlijke voorkeur m.b.t. vergaderen? Fysiek of digitaal? 
Antwoord: 


